



成都美视学校AP课程班，从双语教学过渡到全英文授课，推行全程的小班教学，因材施教，强调各学科间及跨学科的联系，强调学生的全面综合性发展。培养学生终身学习的意识和能力、强调批判性思维能力和创造性思维能力。

The AP Program at Chengdu Meishi International School offers a transitional bilingual education (from bilingual to English only) with small class sizes and an emphasis on intra- and interdisciplinary connections and holistic student development. Students develop a sense of lifelong learning and the ability to think critically and creatively.

01

THE BENEFITS

为您带来什么

一个全球认证的高级教育体系，一张通往世界名校的通行证。
A globally recognized educational program;
A passport to the world's most prestigious universities



B 优秀的教师团队助力学术提升，成就更好的自己。
An excellent faculty is the key to personal and academic success.

经验丰富的大学申请服务团队，助您圆梦名校。
Get into your dream school with the help of an experienced team of university and career counselors and consultants.



02

THE PROFILE OF AP PROGRAM

AP课程班简介

适用人群 Applicants

有出国意向，普通中考成绩且有一定英语基础
Those students who intend to study abroad; His/her English scores on the Senior High School Entrance Examination are reasonably good.

选课 Course Selection

很灵活，可以根据自己的意愿选择学习课程
Quite flexible

评估方式 Assessment

多元性评估，聚焦学科知识，以考试为主，符合要求的课程成绩可以换取相应的大学学分
Content-based and exam-oriented; Receiving college credit for AP scores

语言环境 Language of Instruction

双语过渡到全英文
Transitional bilingual model (Bilingual to English only)

基础课程 General Education Curriculum

中文，数学，英文，科学，历史，地理，政治，音乐，体育，视觉艺术
Chinese, Math, English, Sciences, History, Geography, Politics, Music, PE, Visual art

AP课程 AP courses

微积分AB，微观经济学，宏观经济学，英文与写作，化学，物理，统计学，生物
Calculus AB, Microeconomics, Macroeconomics, English language and composition, Chemistry, Physics, Statistics, Biology

特色课程 Featured Courses

个人课题研究，学术论文写作，CAS课程（创造、活动和服务课后活动）
Individual inquiry project, academic writing, CAS



03

OUR ADVANTAGES

优势

- 中国西南地区首所获得IB三大项目（PYP,MYP,DP）授权的学校
Officially authorized as the 1st IB Continuum School (PYP, MYP, DP) in Southwest China
- 美国教育资格认证：MSA-CESS, Ai, NCPSA
American accreditations: MSA-CESS, Ai, NCPSA
- 美国大学理事会成员校，学校号码：694364
College Board Membership CEEB code: 694364
- 我们成立于2002年，拥有丰富的国际化教育办学经验，并取得了优异的成绩
We have been successfully providing international education since 2002.
- 强大的IB考官团队（1位IB总考官+10位IB考官+1位IB访校官）和师资团队
A strong team of faculty, including 1 IB chief examiner+10 IB examiners+1 IB school visitor
- 提供多元课程选择--IB + AP课程
Course options: IB, AP
- 全人教育、小班制、分层、超学科、探究式教学
Holistic education; Small class size; Differentiation; Transdisciplinarity; Inquiry-based instruction
- 100%升学率，100%进入美国排名前100的大学，100%进入英国排名前20的大学，100%进入加拿大排名前10的大学，100%进入澳洲排名前5的大学
100% university acceptance rate, including top 100 US universities, top 20 UK universities, top 10 Canadian universities, and top 5 Australian universities

04

THE VISION OF CMIS' INTEGRATED PROGRAMS

融合部愿景

创建一个追求卓越、创新和多样性的社区。

To create a community that strives for excellence, innovation and diversity.



THE MISSION STATEMENT OF CMIS' INTEGRATED PROGRAMS

融合部使命宣言

通过践行全人教育理念，培养学生独立探究、团队合作、拥抱挑战的品格，并能展示领导力和国际视野。

By implementing a holistic education philosophy, we provide students with opportunities for independent inquiry and teamwork, who embrace challenges, demonstrate leadership skills and cultivate international-mindedness.



OUTSTANDING GRADUATES
优秀毕业生

美视融合部优秀毕业生

安子木
Kevin An

加州大学圣地亚哥分校本科
University of California, San Diego
密西根大学安阿伯分校研究生
University of Michigan - Ann Arbor

热爱体育运动，阳光自信，对学习一直保持一颗积极向上的心，愿意在喜欢的专业上不断探索，并帮助身边的同学勇敢前行。
He loved sports, and was sunny and confident, had always maintained a positive attitude for learning, never gave up the pursuit of the profession he loves, and led the students around him to move forward bravely.

美视融合部优秀毕业生

刘伟豪
Tim Liu

约翰霍普金斯大学硕士
Johns Hopkins University

从爱荷华大学到约翰霍普金斯大学的研究员，他用了四年完成了一次华丽的转身，在奋斗的路上从未止步。
From the University of Iowa to a graduate student at Johns Hopkins University, he completed a magnificent turn in four years, and he never stopped on the road of struggle.

美视融合部优秀毕业生

李维佳
Vicky Li

威斯康辛大学
University of Wisconsin - Madison

才华兼备，全面发展，坚韧勇敢，百折不挠，最终斩获殊荣，三年读完美国四年的本科学历。
With both talent and learning, she had developed in an all-round way, strong and brave, indomitable, and finally rose with her accumulated strengths. Accomplish a four-year undergraduate degree in three years.

美视融合部优秀毕业生

李雨桐
Linda Li

瑞士洛桑酒店管理学院
EHL Hospitality Business School

从CAS活动中发现自己的兴趣所在，并确定了酒店管理作为自己的专业方向，最终在酒店管理领域崭露头角。
She found her interest in CAS activities, and locked in hotel management as her professional direction, and finally realized her dream in EHL, which ranks No.1 of hotel management in the world.

美视融合部优秀毕业生

邱思力
Bobby Qiu

牛津大学博士
University of Oxford

牛津大学博士，在牛津大学期间，他不仅获得了全额奖学金，还获得了牛津大学颁发的荣誉学位。
Oxford in the UK, under the guidance of Oxford's lifelong learning philosophy, he finally won doctoral offers from these prestigious universities in Oxford, Cambridge and Imperial College.

美视融合部优秀毕业生

吴嘉仪
Kathy Wu

加州大学洛杉矶分校
University of California, Los Angeles

学术成绩优秀，曾担任学生会主席，组织策划过多次校内活动，努力用自己喜欢的方式去影响身边的人。
She was able to juggle study with sports. She was led the women's volleyball team in her freshman year. As the top member of the student council, she organized and planned many school activities, and tried to encourage the peers with the pleasure of her own.

美视融合部优秀毕业生

王思若
Sera Wang

斯坦福大学
Stanford University

学术成绩优秀，课外活动丰富，对文学创作情有独钟，典型的理科少女。
Excellent academic performance, rich extracurricular activities, a soft spot for literary creation, a typical slash girl.

美视融合部优秀毕业生

王心蕊
Jenny Ong

哥伦比亚大学研究生
Columbia University

Top 20文理学院考入名校研究生，成功获得“金融硕士”学位。
It is not impossible to successfully interpret "have the reason by a devious path", which is admitted to the 1st League graduate school from the top 20 liberal arts college.

美视融合部优秀毕业生

肖蕊莹
Susan Xiao

伦敦政经学院
The London School of Economics and Political Science

极强的学习能力，善于沟通和表达自己，有强烈的社会责任感和爱心，深受全校同学爱戴。
Strong learning ability, good at communicating and expressing herself, strong sense of social responsibility and love, HKU full scholarship recipient.

美视融合部优秀毕业生

叶星琪
Maggie Ye

帝国理工学院
Imperial College London

IB高分女生，有着对理工的强烈热爱，一心追求理工名校，最终如愿。
IB high-scoring girl and had a strong dedication to science and engineering. She was dedicated to pursuing top universities in science and engineering, and finally realized her dream.

美视融合部优秀毕业生

张嘉木
Judy Zhang

新加坡南洋理工大学
Nanyang Technological University, Singapore

马术赛场上的飒爽英姿，却有着严谨的逻辑思维，她被称为“数学女王”的学霸。
She was a shy girl in the equestrian arena, but with strict logical thinking, she was dubbed "extremely gifted in mathematics" by her mathematics teacher, and was eventually admitted to the top-ranked college in Asia.

美视融合部优秀毕业生

张雨萌
Sophia Zhang

纽约大学研究生
New York University

自创校园新闻平台，以时新闻的热情赢得了名校热门专业向她投来橄榄枝。
Created a campus-based news platform, and received offers from popular majors from famous universities with her passion for news.

成都美视学校融合部历届毕业生录取世界前100位大学名单

大学名称	世界排名	大学名称	世界排名
斯坦福大学	3	爱荷华大学	47
麻省理工学院	4	杜克大学 (硕士)	50
牛津大学	5	密西根大学 (硕士)	50
加州大学圣地亚哥分校	8	卡内基梅隆大学 (硕士)	52
芝加哥大学 (硕士)	10	加州大学圣地亚哥分校	53
新加坡国立大学	11	香港城市大学	54
北京大学	12	伦敦政经学院	56
清华大学	14	爱丁堡大学	57
爱丁堡大学	15	阿姆斯特丹大学	58
新加坡南洋理工大学	19	布里斯托大学	61
密西根大学 (硕士)	20	华威大学	64
香港大学	21	德克萨斯大学奥斯汀分校	72
哥伦比亚大学 (硕士)	22	南安普敦大学	78
约翰霍普金斯大学 (硕士)	24	利兹大学	80
爱丁堡大学 (硕士)	25	格拉斯哥大学	81
加州大学伯克利分校	27	威斯康辛大学麦迪逊分校	83
悉尼大学	28	伊利诺伊大学香槟分校	85
澳大利亚国立大学	30	爱丁堡大学	86
密西根大学 (硕士)	31	曼彻斯特大学	87
墨尔本大学	33	乔治亚理工学院	88
多伦多大学	34	西澳大学	90
伦敦国王学院	37	伯明翰大学	91
香港中文大学	38	杜伦大学	92
香港科技大学	39	宾夕法尼亚州立大学	93
悉尼大学	41	新加坡国立大学	96
加州大学洛杉矶分校	44	圣安德鲁斯大学	96
南安普敦大学	45	新加坡国立大学	99

成都美视学校
Chengdu Meishi International School

成都美视学校
Chengdu Meishi International School

地址：成都市高新区天府大道中段1340号
联系电话：028-85330757

THE CORE VALUES OF
CMIS' INTEGRATED PROGRAMS
融合部核心价值观

反思：
我们正确认识自我，我们客观分析利弊，
我们善于倾听，我们总结经验，我们及时改进。

Reflection:
We understand ourselves well, analyze the positives and negatives of a situation without any bias.
We are good listeners. We learn from our experience, fix our mistakes timely, and improve on them.

关爱：
我们尊重，我们友善，我们富有同理心，
我们乐于服务，我们积极行动。

Caring:
We are respectful, friendly, and empathetic.
We are happy to serve and take action.

自律：
我们合理安排时间，我们遵守规则，
我们持之以恒，我们勇于担当，我们善于管理情绪。

Self-discipline:
We manage time wisely, and obey the rules.
We persist and have the courage to take responsibility. We aim at managing our emotions.

正直：
我们诚实守信，我们明辨是非，
我们追求公平，我们维护正义，我们坚持做正确的事情。

Integrity:
We are honest and trustworthy. We cultivate a sense of righteousness.
We strive for fairness and justice. We insist on doing the right thing.

活动比赛

Junior
Company 2 - Artemis
ZHENNING YANG, QIFU LIU,
MARSH ZHOU, JINHONG YU,
TIANYI XIAO, ZUIE ZHOU,
ZHONGHAO ZHU

阿思丹 ASDAN

特别的爱，
就给特别能坚持的自己。

活动比赛

05

FACULTY TEAM

师资概况

所有执教教师均为相关教育学专业毕业，拥有从教资格，并且有多年相关课程授课经验，在职期间多次接受学校相关学科专业培训，学校外方教师主要来自英美等国。

All teachers are certified in their subject areas, have extensive teaching experience, and are well trained in their areas of teaching. The school's international faculty is drawn primarily from the United Kingdom and the United States.

- 教龄：10年及以上占比超过**40%**
Experience: Over 40% of teachers have at least 10 years of teaching experience.
- 学历：硕士及以上占比超过**60%**
Background: More than 60% of teachers have a Master's degree.
- 外教+海归教师占比超过**50%**
More than 50% of teachers are international teachers and study abroad returnees.
- 学术核心领导团队**100%**硕士及以上学历，且平均校龄**14**年
All members of the Pedagogical Leadership Team have a Master's degree (or higher) and an average of 14 years of professional experience at Meishi.
- IB考官团队：**1**位IB总考官+**10**位IB考官+**1**位IB访校官
IBEN: 1 IB chief examiner+10 IB examiners+1 IB school visitor






成都美视学校

Chengdu Meishi International School

AP项目班

AP PROGRAM

普通中考成绩离世界优秀大学
只隔了一个 “美视” 的距离

Meishi bridges the gap between middle school education
and the world's most prestigious universities.

遇见更好的自己

Meet Your Better Self